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Výchozí konstatování

• Zájem o pořádání poslední roky klesá

• Je to ještě  v ý b ě r o v é   řízení ?

• Zájem / nezájem o konkrétní závody není 

pravidelný, překvapivě hodně se mezi roky 

mění (bez zjevného důvodu)

• Počet přidělených R1 stoupá

• Většina R1 kvalifikaci nevyužije



Pár čísel k R1

• Počet R1 pro roky 2023-2024:   61

(pozn.: někteří směřovali k VŘ na rok 2024)

• Počet R1 s praxí R1/R2 v r. 2023:   21

na 3 závodech: 1 (dvojzávod na jaře, 1 závod na podzim)

na 2 závodech: 6 (vždy na víkendovém dvojzávodě)

na 1 závodě: 14



Pár čísel k VŘ pro 2024
• Termínovka má 37 řádků

• Vypisovaly se všechny závody najednou

• Reálně se hledalo a nakonec našlo 20 

pořadatelských klubů (dvojzávody, jen 1x 

trojzávod) – pozn. klubů v ČR je cca 200

• V 1. kole se našlo 12 pořadatelů

• Ve 2. kole se našlo 5 pořadatelů

• Ve 3. kole se našli 2 pořadatelé

• Ve 4. kole se našel 1 pořadatel (ČSOS+KUN)

• Prakticky všichni zájemci byli uspokojeni…



K VŘ pro 2025

• Vypisovalo se 1. kolo bez ŽB

• Termínovka 1. kola má 22 řádků

• Reálně se hledalo cca 15 pořadatelů

• Našlo se 6 pořadatelů (2x trojzávod)

• Pouze na MČR S a SŠ dva zájemci („soutěž“)

• Kdo se přihlásil, byl uspokojen

• Překvapivý zájem o štafety a sprinty

• Nebyl zájem o pořádání MČR KL, KT, Š, K

• Vypsáno 2. kolo (závody z 1. kola + ŽB)



Co může pořádání přinést
• Novou mapu (pro trénink vlastní i dalších, 

pro oblastní závody, pro vícedenní)

• Finance a generovat zdroje financí

• Prestiž

• Udržení know-how, získání dalších 

zkušeností, příležitost pro výchovu další 

pořadatelské generace, praxe pro R1/R2

• Stmelit klub ve snaze společně něco 

dokázat



Kde je příčina aktuálního 

malého zájmu?

• Důvodů je jistě řada

• Mnohdy je jich více najednou

• Prostory?

• Finance?

• Ochota a motivace členů klubu? 

• Náročnost?



Kde je příčina aktuálního 

malého zájmu?

JAK TO VIDÍTE VY?



• Pořádání dnes není pro kluby ekonomickou 

nutností, zisk = odměna klubu za práci 

dobrovolníků býval častou motivací)

• Les: vlastníci, myslivci, CHKO, kůrovec… 

• Ne každý v klubu pořádání vidí podobně…

• Náročnost: spousta věcí „okolo“, jen pěkný 

terén a tratě nestačí…, nové technologie 

(GPS, mezičasy…), problém parkování

• Každý „ví“, jak by měly závody vypadat, 

ale málokdo na základě vlastních zkušeností 

se chce pořádat (např. MČR š+k) 
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